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Fylkesordførar Jon Askeland
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Samferdselsutvalget
Fylkesdirektøren

Uttale vedrørande forslag frå fylkesdirektøren i Vestland om å
innstilla ferjesambandet Kinsarvik-Utne

Hardangerrådet vil på det sterkaste be Vestland fylkesting om ikkje å avvikla ferjesambandet
Kinsarvik-Utne. Dette er ei viktig pendlarruta som knyter kommunen saman.Vert sambandet
nedlagd, betyr det omkjøring på 180 km på ein veldig dårleg og rasutsett riksveg.

Hardangerrådet stiller seg også bak uttale frå Sunnhordland, som også får store
konsekvensar for lokalsamfunet og folk som er avhengige av ferjesambanda!

Kinsarvik 22.11.2023

Med fruktbar helsing
frå Hardangerrådet

Roald Aga Haug Jostein Eitrheim
rådsordførar dagleg leiar
Hardangerrådet iks signerar digitalt


